
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ
ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΓΑΣ

                                                                        

Απόσπασμα  από  το  πρακτικό  της  με  αριθμό  16/2014  συνεδρίασης  του
Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Πάργας.

4οΘέμα:  «Ενημέρωση  Δ.Σ,  για  την  οικονομική  κατάσταση  του  Δήμου,  σύμφωνα  με  το
πρωτόκολλο παραλαβής  της 31ης Αυγούστου 2014».  

Σήμερα  την  22η  Σεπτεμβρίου  2014,  ημέρα  Δευτέρα   και  ώρα  18:30μμ  το
Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση στο δημοτικό κατάστημα,
ύστερα  από  την  υπ΄αριθμ.13092/17-09-2014  έγγραφη  πρόσκληση   του
Προέδρου  του   Δημοτικού  Συμβουλίου,  που  δημοσιεύθηκε  και  επιδόθηκε  με
αποδεικτικό  στους  δημοτικούς  συμβούλους  σύμφωνα  με   τις  διατάξεις  του
άρθρου 64 του Ν.3852/2010.

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα είκοσι επτά (27)
μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν παρόντες είκοσι έξη (26):

Παρόντες Απόντες
1. Πέτρος Τζούρος

2. Κωνσταντίνος Σπανός

3. Σπυρίδων Παδιώτης Απών 

4. Σωτήριος Ευθυμίου

5. Γεράσιμος Πασχοδήμας

6. Πέτρος Κόκκορης

7. Νικόλαος Κασκάνης

8. Παρασκευή Βλάσση

9. Ευάγγελος Γιάγιας

10. Ιωάννης Καούρης

11.Άγγελος Κονιδάρης

12. Γεώργιος Ντούσκος

13. Ιωάννης Τζίμας

14. Ιωσήφ Σίσκας

15.Νικόλαος Σμπόνιας

16. Γεώργιος Βλασίου

17. Γεώργιος Λουκούμης

18.Αθανάσιος Ράπτης

19.Νικόλαος Ζαχαρίας
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20.Αθηνά Λιόλιου-Γρηγορίου

21.Δημήτριος Μάρκου

22.Σπυρίδων Μίχας

23. Ευφροσύνη Κοντοδήμα

24. Γεώργιος Δημητρίου

25.Δημήτριος Τσούτσης

26.Σωτήριος Γάκης

27.Ανδρέας Ζούλας

Ο  Δήμαρχος  κ.  Νάστας  Αντώνης  προσκλήθηκε  νομίμως  και   παρευρέθηκε   στη
συνεδρίαση.

Η  τήρηση  των  πρακτικών  ανατέθηκε  στον  κ.  Ρόζο  Σπυρίδωνα,  δημοτικό
υπάλληλο. 
Μετά την διαπίστωση της νόμιμης  απαρτίας  ο Πρόεδρος κήρυξε την  έναρξη της
συνεδρίασης και  αναφερόμενος στο 3οο θέμα της    ημερήσιας διάταξης,  έδωσε
το λόγο στον κ. Αντιδήμαρχο Σίσκα  Ιωσήφ , εισηγητή του θέματος, ο οποίος
ανάφερε τα εξής:

Σίσκας Ιωσήφ ( Αντιδήμαρχος): Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι

συνάδελφοι, κυρίες και κύριοι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, θα

προσπαθήσω να ενημερώσω το σώμα αλλά και τους πολίτες του Δήμου Πάργας που

είναι  απόψε  μαζί  μας·  για  τα  οικονομικά  στοιχεία  του  πρωτοκόλλου  οικονομικής

διαχείρισης μέχρι 31/8/2014, όσο πιο αντικειμενικά γίνεται. Επιτρέψτε μου όμως μία

μικρή πολιτική παρέμβαση ως εκλεγμένος Δημοτικός Σύμβουλος και Αντιδήμαρχος του

Δήμου Πάργας για τα οικονομικά διοικητικά. 

Σύμφωνα λοιπόν με την υπ. αριθ. 43/2014 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών

η εγκατάσταση εκλεγμένης Δημοτικής αρχής γίνεται τη Δευτέρα 1η Σεπτεμβρίου 2014

χωρίς να απαιτείται πράξη παράδοσης – παραλαβής της διοίκησης του Δήμου, και βέβαια

η  νομοθεσία  δεν  προβλέπει  παραλαβή  της  διοίκησης  του  Δήμου.  Τούτο  θεωρείται

δεδομένο  και  έχει  να  κάνει  με  την  ετυμηγορία  του  εκλογικού  σώματος  του  Δήμου

Πάργας. Με απλά λόγια, το εκλογικό σώμα με τη ψήφο του στις 18 Μαΐου έδωσε τη

διοίκηση του Δήμου Πάργας από 1η/9ου του ’14 στη Δημοτική αρχή Νάστα, και  δε

χρειαζόταν να μας την παραδώσει ο κύριος Λιόλιος.

Ο πολιτικός πολιτισμός όμως και η ευγένεια επέβαλλαν τουλάχιστον τη φυσική

παρουσία του απερχόμενου Δημάρχου για το αυτονόητο, την  παράδοση – παραλαβή

τουλάχιστον των κλειδιών της εισόδου και των γραφείων. 

Γνωστοποιώντας στο σώμα παράλληλα την παρουσία του κ. Κώτση  με την ιδιότητα του

προϊσταμένου της οικονομικής υπηρεσίας του Δήμου.
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Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, όπως ανέφερε και ο κύριος Δήμαρχος, επί ματαίω

περιμέναμε  στην  πλατεία  στις  31  Αυγούστου,  να  εμφανιστεί  τουλάχιστον  ο  κύριος

Λιόλιος για μια άτυπη ενημέρωση – παράδοση. Αντί Αυτού προσήλθε αν θυμάμαι καλά

στις 4 Σεπτεμβρίου του 2014 ως ιδιώτης πλέον και άφησε στον ταμία ένα χαρτί με το

κλείσιμο  της  διαχείρισης.  Το  χαρτί  αυτό  λοιπόν  εμφανίζει  ταμειακό  υπόλοιπο·

2.506.531,48  €. Το χαρτί όμως αυτό δεν μας ενημερώνει για τις υποχρεώσεις προς

τρίτους.  Από  μία  πρώτη  μελέτη  των  στοιχείων  που  τέθηκαν  υπόψη  μου  από  την

Οικονομική  Υπηρεσία  του  Δήμου  διαπίστωσα  ότι:  Το  υπόλοιπο  είναι  πράγματι

2.206.531,44  €. Οι υποχρεώσεις όμως προς τρίτους, και παρακαλώ, έχετε μπροστά

σας τα στοιχεία, ανοίξτε να τα έχετε μπροστά σας, οι υποχρεώσεις όμως προς τρίτους

είναι 2.366.961,92 €. Έτσι το διαθέσιμο σήμερα  είναι 160.460,44€.

 Δηλαδή έχουμε έλλειμμα 160.460,44€ και έχουμε συνέχεια. Αυτή κυρίες και κύριοι

συνάδελφοι είναι  η αλήθεια σε αριθμούς. Να σας επισημάνω δε ότι καθημερινά στις

υπηρεσίες του Δήμου προσέρχονται προμηθευτές, εργολήπτες και άλλοι, που ζητάνε τα

οφειλόμενα  για  τα  οποία  τους  δόθηκε  προφορική  εντολή.  Αυτά  από  μία  πρόχειρη

εκτίμηση ξεπερνούν τις 200.000€, και καθημερινά μας έρχονται ενδιαφερόμενοι.

Επίσης, πέραν των αναφερομένων, την τελευταία στιγμή μου έδωσε κατάσταση

εκκρεμών δικαστικών υποθέσεων, η νομική υπηρεσία του Δήμου, με αξιώσεις πέραν

των 2.000.000,00€, λεπτομέρειες μπορείτε να πάρετε καθημερινά από τους νομικούς

του Δήμου, κάντε λοιπόν την πρόσθεση και τα συμπεράσματα είναι δικά σας, δηλαδή με

απλά λόγια εκεί που είχαμε 2.200.000€ συν, εμφανίζεται 2.200.000€ μείον.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, για να μη δώσω όμως το δικαίωμα σε κανέναν να

σκεφτεί  ότι  ο  αρμόδιος  Αντιδήμαρχος  επί  των  οικονομικών  μας.  τα  λέει  όπως  τον

βολεύουν,  θα  καλέσω  αμέσως  τώρα  στο  βήμα  τον  προϊστάμενο  της  Οικονομικής

Υπηρεσίας του Δήμου Πάργας κ. Μιχάλη Κώτση, να μας δώσει ευρώ – ευρώ το ταμειακό

υπόλοιπο του Δήμου μέχρι  31/8 2014,  καθώς και τις  υποχρεώσεις  αυτού με πλήρη

στοιχεία σήμερα.

Κύριε Πρόεδρε, από εδώ και πέρα η αρμοδιότητα δικιά σας, ευχαριστώ.

Πρόεδρος: Κύριε Κότση, έχετε το λόγο.

Κότσης Μιχάλης: Καλησπέρα και από εμένα. Είμαι ο προϊστάμενος της Οικονομικής

Υπηρεσίας του Δήμου Πάργας. Μας ζητήθηκε από τη Δημοτική αρχή να μελετήσουμε τα

έσοδα  και  τα  έξοδα  μέχρι  τις  31  Αυγούστου  2014.  Εμείς  ήμασταν  έτοιμοι  και  τον

Αύγουστο και τον Σεπτέμβριο, και πάντα θα είμαστε σαν Οικονομική Επιτροπή, και για

όλους  εκτός  της  σημερινής  συνεδρίασης  να  παρέχουμε  οποιαδήποτε  στοιχεία  και

οποιαδήποτε στιγμή ζητηθούν.

Ως προς τα έσοδα είναι μέχρι 31 Αυγούστου του 2014, είναι 2.206.531,48€, Αυτά

αναλύονται ως τακτικά 114.129,52€ ευρώ και τα έκτακτα είναι 1.770.569,23€, και

29.000,00€ είναι οι κρατήσεις οι οποίες αποδίδονται πάντα τον επόμενο μήνα, οπότε τα

έσοδα είναι 2.206.531,48. 
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Λοιπόν, στις 31/8 του 2014 τα ανεξόφλητα χρηματικά εντάλματα που υπήρχαν 

στην υπηρεσία ανέρχονταν στο ποσό των 106.628,12 € ανεξόφλητα εντάλματα τα 

οποία είναι έτοιμα για εξόφληση, άλλα από αυτά έχουν εξοφληθεί, οι  μισθοδοσίες και 

υπάρχουν και οι αναλυτικοί πίνακες για όποιον θέλει, εν ώρα υπηρεσίας, να τα δει. 

Επίσης, τα ανεξόφλητα τιμολόγια ανέρχονται στο ποσό των 351.187,45 €, και η

οφειλή μας προς το Χ.Υ.Τ.Α. μέχρι και το πρώτο εξάμηνο του 2014, το πρώτο εξάμηνο,

ύστερα  από  έγγραφο  και  από  βεβαιώσεις  του  Χ.Υ.Τ.Α.,  ανέρχεται  στο  ποσό  των

504.638,00 ευρώ, συν το τρίμηνο Σεπτέμβρης (7ος, 8ος, 9ος). 

Υπάρχει ο πίνακας με τα ανεξόφλητα τιμολόγια,  που σας είπα ότι μπορείτε να τα

δείτε. Ως προς τα δικαστικά μας έχει δώσει η νομική υπηρεσία μετά από ένα πρόχειρο

έλεγχο, εγώ πιστεύω ότι θα είναι κάτι παραπάνω, είναι 839.251,47 €, είναι αγωγές,

δικαστικές  αποφάσεις και  έπεται  συνέχεια  από  πληροφορίες  που  έρχονται  στην

Οικονομική Υπηρεσία, μη βεβαιωμένες οφειλές, πάλι ως 31/8 του 2014, οι οποίες

καταγράφηκαν  από  την  υπηρεσία  μας  από  διάφορους  προμηθευτές  και

εργολήπτες,  ανέρχεται  στο  ποσό  των  104.907,03€.  Αυτά  είναι  χωρίς

παραστατικά, και μόνο με δικαστική απόφαση μπορούν να πληρωθούν.

Επίσης, υπάρχει ληξιπρόθεσμη οφειλή προς το Ι.Κ.Α., το ποσό των 26.312,117€.

Υπάρχει στα έσοδα αυτά που ήταν μέσα στο ταμείο και η είσπραξη του Ι.Κ.Α. από την

κάλυψη δράσεων πυροπροστασίας στο ποσό των 23.364,90€.

Επίσης,  η  τελευταία  δόση,  η  τρίτη  δόση  για  τις  λειτουργικές  δαπάνες  των

σχολείων και αυτή ανέρχεται στο ποσό 34.912,11€. Και εδώ με την Τεχνική Υπηρεσία,

πάλι  θα  ήθελα να  το  πω και  αυτό,  για  την καλύτερη συνεργασία,  πιστεύω ότι  δεν

ανταποκρίνεται  στο  100%  το  ποσό  που  θα  σας  πω,  είναι  κάτι  παραπάνω  απ’  ότι

γνωρίζουμε από ενοχλήσεις που έχουμε από διάφορους προμηθευτές. Αυτό το ποσό

είναι 354.627,51€ . Σύνολο των εξόδων αυτών είναι: 2.366.961,93 €, οπότε όπως είπε

και ο κύριος Αντιδήμαρχος το αρνητικό υπόλοιπο είναι  160.330,44  €.  Αυτά είναι  τα

στοιχεία, υπάρχουν όλα τα στοιχεία για αυτά που είπαμε,  από τα ληξιπρόθεσμα, από μη

βεβαιωμένες οφειλές, από τα τιμολόγια, απ’ τα εντάλματα, από δικαστικές αποφάσεις,

όπως σας είπα για τα δικαστικά, είναι από την ενημέρωση της Νομικής Υπηρεσίας, και τα

έργα και οι προμήθειες είναι από την Τεχνική Υπηρεσία.

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε  κύριε  Κώτση;  Ευχαριστώ  πάρα  πολύ.  Ερωτήσεις  κύριοι

συνάδελφοι;

Μίχας Σπυρίδων: Βλέποντας εδώ τα δικαστικά έξοδα θέλω να κάνω μία ερώτηση. Είναι

όλα  επί  θητείας  του  κυρίου  Λιόλιου  ή  είναι  και  προηγούμενα  δικαστικά;  Γιατί  εδώ

βλέποντας  με  μια  ματιά  πολλά  είναι  από  την  προηγούμενη  θητεία,  όχι  του  κυρίου

Λιόλιου. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κώτσης. 

Κότσης: Είναι; Ό,τι χρωστάει ο Δήμος με από σύστασής του μέχρι σήμερα, εντάξει;

Μίχας Σπυρίδων : Ευχαριστώ. 
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Κότσης Μιχάλης: Σας είπα, την τελευταία στιγμή η Νομική  Υπηρεσία μου έδωσε αυτό

στο παραπέντε, κατεβαίνοντας. Είναι 2.000.000€, άρα και  σήμερα να πληρώσουμε θα

είμαστε και μείον 2.200.000€, 

Ομιλητής: 160.000; 

Κότσης Μιχάλης:  Ποσό 160.000€, συν τα 2.000.000€= 2.160.000€ είναι η σημερινή

κατάσταση  του  Δήμου,  για  να  πούμε  την  αλήθεια  με  αριθμούς  και  οι  αριθμοί  δεν

διαψεύδονται και είναι εδώ, ευχαριστώ. 

Καούρης Ιωάννης: Κύριε Κώτση, πείτε όμως ότι πήραμε και 1.300.000€ δάνειο 

Κώτσης  Μιχάλης: Πήραμε  1.300.000€ από  τα  ληξιπρόθεσμα,  απ’  αυτά  έχουμε

πληρώσει γύρω στις 700.000 € και μία παράταση που δόθηκε από το Υπουργείο για να

υποβάλλουμε και καινούργιους πίνακες για να εξοφληθούν, και πήραμε 1.200.000€που

είχε ο πρώην Δήμος Πάργας, τα οποία ήταν έσοδα του Δήμου και θα ερχότανε σταδιακά

στα επόμενα πέντε χρόνια, εμείς τα πήραμε μία φορά και πληρώσαμε  της Πάργας και τα

ληξιπρόθεσμα.

Πρόεδρος: Παρακαλώ. 

Ομιλητής: Ναι, γιατί βλέπω ότι ένα συνολικό ποσό από χρέη των πρώην Δήμων Πάργας

και Φαναρίου ήταν 9.747.000 κύριε Πρόεδρε.

Σίσκας Ιωσήφ (Αντιδήμαρχος) : Λοιπόν, επειδή ήμουν ταμίας μέχρι 31/12 /2010,

κλείνοντας τη διαχείριση αφήσαμε υποχρεώσεις του Δήμου περίπου στο 1.200.000€,

αφήσαμε  όμως  βεβαιωμένα  έσοδα  που  εισπράχθηκαν  από  την  τετραετία  ποσό

1.850.000€.  Με  απλά  μαθηματικά,  εμείς  αφήσαμε,  ως  Δήμος  Φαναρίου  μιλάω,  ως

Δήμος Πάργας δεν ήμουν στα πράγματα, πήρα σύνταξη, να μας απαντήσουν όσοι ήταν

στα πράγματα και μας φέρανε τα ποσά τα αρνητικά αυτά που ακούω τώρα, και αυτό που

είδα  εδώ,  το  1.700.000€ που  μου  έδωσαν,  τα  2.000.000€ περίπου  ο  νομικός  της

υπηρεσίας μας, μου λέει  ότι είναι «όλα από την Πάργα». Εμείς ως Δήμος Φαναρίου

αφήσαμε καθαρή τη διαχείριση του Δήμου και με πλεόνασμα,  αλλά βεβαιωμένα, όταν

έσοδα είναι βεβαιωμένα είναι σίγουρα έσοδα που θα μπουν στον ταμείο, με τον Α ή Β

τρόπο, σε βάθος χρόνου, πέντε μήνες, έξι μήνες, ένα χρόνο, αλλά θα είναι έσοδα του

Δήμου. 

Πρόεδρος: Ευχαριστούμε. Ο κύριος Καούρης έχει το λόγο. 

Καούρης  Ιωάννης: Διαβάσατε  κάποιες  ορολογίες,   οι  κύριοι  συνάδελφοι  δεν

καταλαβαίνουν και  πολλά πράγματα από αυτά,  όπως και  οι  περισσότεροι  από εμάς.

Θέλω να μας πείτε  «τα έκτακτα ειδικευμένα τι ποσό είναι και που αναφέρονται», τα

έκτακτα  ειδικευμένα  απ’  ότι  γνωρίζω  είναι  συγκεκριμένες  πιστώσεις  για  χρήματα τα

οποία έρχονται απ’ τα προγράμματα του Ε.Σ.Π.Α. και ανήκουν σε εργολάβους.

Καούρης Ιωάννης: Και  η  Σ.Α.Τ.Α.  .  Άρα,  μέσα  σ’  αυτό  το  2.200.000  υπάρχει  το

1.548.000 το οποίο δεν είναι διαχειρίσιμο πλέον σαν ταμείο απ’ τον Δήμο.  

 Ναι, δεν οι πιστώσεις οι εξειδικευμένες που αφορούν τα έργα, του ΕΣΠΑ  να ξέρει ο

κόσμος ότι τα 2.000.000  €  είναι από προγράμματα, το ίδιο ισχύει και για τα τακτικά,
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εκτός από τα έκτακτα ανειδίκευτα τα οποία είναι για  πυροπροστασίες και κάποια άλλα

που έρχονται και τα εξειδικεύουμε μετά. Αλλά  δεν μας είπατε  εάν υπάρχει χρέος στη

Δ.Ε.Η. , δεν το γνωρίζουμε, μπορεί να υπάρχει, μπορεί και να μην υπάρχει, εγώ λέω ότι

υπάρχει…

Κώτσης Μιχάλης: Στη Δ.Ε.Η. δεν υπάρχει χρέος αυτή τη στιγμή. 

Καούρης Ιωάννης : Στην επιχορήγηση του Υπουργείου Οικονομικών, τι παρακρατείται

κάθε φορά που θα έρχονται από το Υπουργείο οι κεντρικοί αυτοτελείς πόροι, και για

πόσα χρόνια θα πληρώσουμε.

Κότσης Μιχάλης : Για πέντε χρόνια είναι γύρω στις 300.000 περίπου για να μείνει το

1.300.000 αν το πάρετε όλο. Εάν δεν το πάρετε όλο, γιατί η επιχορήγηση που έχετε για

τα ληξιπρόθεσμα είναι αυτά τα οποία έχουν τελεσίδικες δικαστικές αποφάσεις και πλήρη

χαρτιά για να μπορούν να πληρωθούν.

Καούρης Ιωάννης: Πόσα λεφτά θα μας παρακρατούνται το χρόνο;

Κότσης Μιχάλης : Αυτά τα 700.000€.

Καούρης  Ιωάννης  : Δηλαδή  οι  αυτοτελείς  κρατικοί  πόροι  έχουν  εξανεμιστεί,  δεν

υπάρχουν.  

Πρόεδρος: Κύριε Μάρκου.  

Μάρκου Δημήτριος : Ήθελα να ρωτήσω τον κύριο Σίσκα για το έγγραφο που του

έδωσε η υπηρεσία, αν αφορά βεβαιωμένες οφειλές ή είναι προσφυγές. 

Σίσκας  Ιωάννης  :  Είναι  κατάσταση  εκκρεμών  δικαστικών υποθέσεων,  αξιώσεις  για

δικαστικές υποθέσεις τρίτων κατά του Δήμου. 

Απ’ ότι με διαβεβαίωσε είναι 99,9%, το ποσό που έχουν εδώ θα το χρεωθούν, και

όχι μόνο αυτό, θα έχουμε και τόκους και προσαυξήσεις και τρέχει ο χρόνος, όσο δεν

είμαστε απέναντι στους δικαιούχους εντάξει.

Πρόεδρος: Άλλη ερώτηση κύριοι συνάδελφοι; Μάλιστα, κύριε Αντιδήμαρχε. 

Κασκάνης  Νικόλαος: Κύριε  Πρόεδρε,  ανέφερε  ο  κύριος  Κώτσης  ότι  υπάρχουν

200.000,00€ οφειλές  προς  προμηθευτές,  προς  εργολάβους,  οι  οποίες  δεν  έχουν

παραστατικά,  χωρίς  παραστατικά.  Αυτές  οι  οφειλές  έγιναν  με  εντολές  κάποιων

Δημοτικών  Συμβούλων  χωρίς  παραστατικά;  Και  ερωτώ  τον  κύριο  Δήμαρχο·  θα  τις

αναλάβει; Γιατί εγώ συμφωνώ, αυτές που έχουν γίνει με παραστατικά και νόμιμα να

πληρωθούν στο ακέραιο, οι υπόλοιπες αξιώσεις πως θα πληρωθούν, οι 200.000; Θα

‘θελα να μας απαντήσει ο κύριος Δήμαρχος.

Δήμαρχος: Κοιτάξτε να δείτε, συμβαίνει αυτό το πράγμα και σ’ αυτή τη Δημοτική αρχή

και  στην  προηγούμενη  Δημοτική  αρχή,  ενδεχομένως  να  είναι  έργα   εν  καιρώ

καταπτώσεων και να έχουν γίνει κάποια, για  τα οποία αυτά είμαστε υποχρεωμένοι, η

Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου  δηλαδή να πάει  να βεβαιώσει  αυτές τις εργασίες που

έχουν  γίνει,  και  μετά  θα  πάρουμε  απόφαση  αν  αυτές  θα  τις  πληρώσουμε  ή  θα

προσφύγουμε στη δικαιοσύνη. 
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Κοντοδήμα Φρόσω: Ήθελα να ρωτήσω τον κύριο Κώτση, επειδή γνωρίζει τα πράγματα

μάλλον  καλύτερα  από  όλους·  στο  έντυπο  4  που  έχουμε  μπροστά  μας  που  αφορά

δικαστικά έξοδα, μάλλον οφειλές σε ιδιώτες, μπορείτε να μας πείτε από τα 23 δικαστικά

έξοδα που αναγράφονται, πόσα αναφέρονται στην περίοδο Δημοτικής αρχής του κυρίου

Λιόλιου και πόσα απ’ αυτά στην περίοδο του κυρίου Νάστα;

Κώτσης  Μιχάλης  : Στον  απολογισμό,  αλλά  πρόχειρα  είναι  το  σάρωρθρο,  είναι  ο

Νικολάου τα τρία τελευταία.

Λουκούμης Γεώργιος: Τον πίνακα αυτόν κύριε Κώτση θα μας τον φέρετε αναλυτικά

στην επόμενη συνεδρίαση, ακριβώς ποιες υποχρεώσεις δημιουργήθηκαν από το 2011

μέχρι σήμερα και ποιες ήταν πριν, και στο πριν θα υπάρχει και η Πάργα, ποιες ήταν του

Φαναρίου του κυρίου Νάστα, ποιες ήταν του κυρίου Πηγή και ποιες ήταν στον κύριο

Λιόλιο, για ενημέρωση του σώματος, όχι γιατί γλιτώνουμε κάτι απ’ τα οικονομικά, τα

οικονομικά είναι αυτά, ψυχρά μαθηματικά και δεν αλλοιώνονται, εδώ είναι οι αριθμοί,

αλλά τουλάχιστον για την ιστορία και για την πλήρη ενημέρωση του σώματος και των

δημοτών οφείλουμε να το κάνουμε, και στην επόμενη συνεδρίαση θα έχουμε ένα ειδικό

φυλλάδιο μπροστά στους συμβούλους.

Πρόεδρος: Για  να  γίνει  κατανοητό  η  εισαγωγή  ενός  θέματος,  δεν  γίνεται  για  να

παραστήσουμε τους κατηγόρους ή να έχουμε  εδώ μέσα δίκη προθέσεων, δεν κάνουμε

δικαστήριο  κύριοι  συνάδελφοι,  αποτύπωση  μιας  πραγματικότητας  κάνουμε,  γιατί

αποτύπωση; Για να είναι κριτήριο το τι θα κάνουμε από εδώ και πέρα και αποδόσεις

ευθυνών δεν θα κάνουμε αυτή τη στιγμή. 

Λουκούμης Γεώργιος: Με απλά λόγια θέλω να ξέρω φεύγοντας από εδώ τι χρωστάει,

πόσο είναι «μέσα» ο Δήμος; 

Καούρης Ιωάννης: Ακόμα ψάχνουμε.

Σίσκας Ιωσήφ (Αντιδήμαρχος): Κύριε Πρόεδρε, κύριε Λουκούμη, σύμφωνα με τα

στοιχεία που μας έδωσε η Οικονομική Υπηρεσία και τα πλήρη δικαιολογητικά, αυτή τη

στιγμή είπαμε προηγουμένως, θα πληρώναμε και θα μένανε και 160.000€ μείον, χωρίς

να βάλω τα 2.000.000 που έφερε στο παραπέντε ο νομικός, εκεί πάνε 2.160.000€.

Ράπτης Αθανάσιος: Θα είμαι  πάρα πολύ σύντομος.  Αυτά τα στοιχεία εγώ τα πήρα

σήμερα, εκ των πραγμάτων δεν το άνοιξα πραγματικά γιατί ήταν αδύνατον να μπορέσω

να το ελέγξω, για ενημέρωση για το Συμβούλιο πήρα αυτό, οπότε δεν  μπορώ  να έχω

γνώμη, το πρώτο. 

Το δεύτερο είναι ότι η διοίκηση έχει συνέχεια και θα τελειώσω με μία ρήση του

Κωνσταντίνου Καραμανλή που λέει ότι «οι πολιτικοί δεν πάνε φυλακή ». Και ο νοών

νοείτω.

Πρόεδρος: Κύριε Γάκη. 

Γάκης Σωτήριος: Το ίδιο ακριβώς πράγμα άκουσα πριν τριάμισι χρόνια σ’ αυτή την

αίθουσα,  το  ίδιο  ακριβώς,  ότι  όλες  οι  αναθέσεις  των  έργων  περνάνε  μέσα  από  το

Δημοτικό Συμβούλιο, είτε οι απευθείας αναθέσεις, είτε με εντολή Δημάρχου,  μιλάμε
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σήμερα για τη χρηματοδότηση των Δήμων· τι άφησε ο ένας, τι άφησε ο άλλος και δεν

κοιτάμε την ουσία, ότι τα τελευταία χρόνια τα χρήματα που ανήκουν στο Δήμο, που

ανήκουν στους δημότες έχουν κοπεί κατά 70%. Ό,τι έργα γίνονται να περνάνε μέσα

από το Δημοτικό Συμβούλιο, όχι με απευθείας αναθέσεις, με δημοπρασίες, καθαρά και

ξάστερα, και να ξέρει ο Δημότης τι έργα γίνονται, από ποιους γίνονται και γιατί, έργα τα

οποία έχουν δοθεί σήμερα. 

Πρόεδρος:. Η κυρία Γρηγορίου – Λιόλιου έχει το λόγο

Γρηγορίου – Λιόλιου: Ήθελα να ρωτήσω, να κάνω τοποθέτηση, αναφερόμενη στον 

κύριο Σίσκα ο οποίος με αυτό το έντυπο εσόδων εδώ το οποίο τέλος πάντων δεν το 

διάβασα.

Γρηγορίου – Λιόλιου:  Εγώ αυτό το έγγραφο δεν το ξέρω,  δεν το μελέτησα,  θα

φροντίσω να το μελετήσω για να έχω άποψη. Εγώ στα χέρια μου έχω δύο έγγραφα τα

οποία είναι: Το ένα που έκλεισε το δημοτικό ταμείο του 31/12 του 2011 και το άλλο

31/8 του 2014.

Έκανα μία σύγκριση και μόνο με μία απλή ματιά μπορεί να καταλάβει δηλαδή

κανένας  τη  διαφορά,  τη  μεγάλη  διαφορά  που  υπάρχει  σ’  αυτά  τα  δύο  έγγραφα.

Λοιπόν, θέλω να πω ότι βλέποντας, κάνοντας μία σύγκριση τέλος πάντων σ’ αυτά

τα δύο εδώ χαρτιά.

 Εγώ βλέπω ότι υπάρχει  τεράστια διαφορά, υπάρχει  μία υπεροχή του εγγράφου του

2014.

 Απλώς ήθελα να αναφερθώ ότι τα ανεξόφλητα χρέη δεν μπορούν να απαριθμηθούν. Να

τα πούμε τώρα ένα – ένα γιατί οι 650.000€ στη Δ.Ε.Η. το χρέος, και αυτή τη στιγμή

είναι 100.000€ συν, ήταν ένα από τα πολύ βαριά χρέη τέλος πάντων όπως ήταν στο

Χ.Υ.Τ.Α. που δεν είχε πληρώσει ποτέ ο Δήμος προς το Χ.Υ.Τ.Α. . Η πρώτη διοίκηση που

πλήρωσε, γιατί η πρώτη φορά που πληρώσαμε στο Χ.Υ.Τ.Α. ήταν επί θητείας του κυρίου

Λιόλιου.

Ναι, πόσο ήταν το χρέος που παρέλαβε, αυτό εννοώ, και πως έγινε, πως διαμορφώθηκε

μετά αυτό.

Σίσκας Ιωσήφ (Αντιδήμαρχος)::  Κυρία Γρηγορίου, εγώ δεν έβαλα θέμα σύγκρισης

των δύο πρωτοκόλλων διαχείρισης. 

Γρηγορίου – Λιόλιου: Το έβαλα εγώ. 

Σίσκας Ιωσήφ (Αντιδήμαρχος): Βεβαίως. Εγώ παρόλα αυτά απάντησα, δε ξέρω αν με

παρακολουθήσατε όταν έδωσα τα στοιχεία, είπα: Εμείς ως Δημοτική αρχή Νάστα, στις

31/12  του  ’10  παραδώσαμε  τη  διαχείριση  και  το  είπα  κιόλας  1.200.000€ οι

υποχρεώσεις, όχι 600.000€ που είπατε εσείς, εγώ σας λέω 1.200.000€ που είναι το

πραγματικό, αφήσαμε όμως, σας είπα 1.800.000€ βεβαιωμένες οφειλές προς το Δήμο,

εισπράξεις δηλαδή, η οφειλή είναι επιταγή απλά δεν έχει ημερομηνία, επομένως ήταν

ρευστό στο ταμείο. Εμείς επομένως ως Δήμος Φαναρίου αφήσαμε  με τα στοιχεία που

βάλαμε η Οικονομική Υπηρεσία, γι’ αυτό είπα κιόλας, για να μη φανεί ότι εγώ μαγειρεύω
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στοιχεία, η Οικονομική Υπηρεσία  και σας έδωσε με στοιχεία 1 προς 1,00 ευρώ, και

βγήκε  η  διαχείριση  του  κυρίου  Λιόλιου  με  αρνητικό  στο  ποσό   160.000.00€.  Αυτό

σημαίνει, να το επαναλάβω πάλι, ότι αν σήμερα είχαμε να εξοφλήσουμε τα πάντα, θα

μας έμεναν και 160.000,00€.

Γρηγορίου – Λιόλιου: Αυτό το κατάλαβα, έχετε βάλει όμως μέσα σ’ αυτά· αυτά που

περιμένετε να εισπράξετε, γιατί δεν έχουν ψηφιστεί επειδή δεν γινόντουσαν Δημοτικά

Συμβούλια και Οικονομικές Επιτροπές; Έχετε βάλει αυτά τα ποσά όπως είναι; 170.000€

 Σίσκας Ιωσήφ (Αντιδήμαρχος): Κυρία Γρηγορίου,  εγώ δεν μιλάω υποθετικά,  με

στοιχεία της Οικονομικής, Υπηρεσίας. τα οποία δεν διαψεύδονται, και δεν σας έβαλα τα

2.000.000  των  νομικών,  είναι  πράγματι  2.000.000€,  και  τα  163.000€ μείον   είναι

αριθμοί αυτοί, δεν μπορούμε να τους διαψεύσουμε.

                        Η παρούσα  ενημέρωση έλαβε αύξ.αριθ    166/2014

            Συντάχθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται όπως ακολουθεί.

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ                     O ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                         ΤΑ ΜΕΛΗ

  [τ.σ. υπογραφή]                               [υπογραφή ]                  [τίθενται  26  υπογραφές]

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ
O ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

Σμπόνιας Νικόλαος
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